
   Referat 

Fra konstituerende bestyrelsesmøde onsdag d. 11. maj i Fiskelaugets lokale, Espergærde Havn. 

Til stede:  Jens Heinrichsen 
Kaj Steffensen 

  Etienne Adriansen 
  Knud Rosted 

Henrik Tinning 
Søren Larsen 
Ole Henriksen 
Benny Andersen 
Jesper K. Thomsen 

 
Afbud:  Per Tærsbøl 
  Steen Kramhøft  

 
 

1. Godkendelse af referat fra bestyrelsesmøde 27. april 2016 

Referatet blev godkendt uden anmærkninger. 
 

2. Konstituering af bestyrelsen 

Henrik Tinning blev valgt som kasserer efter Kaj. 

Etienne Adriansen modtog genvalg som sekretær. 

Benny Andersen modtog genvalg som plads og rokeringsansvarlig. Jesper Thomsen vil fremover 

supportere. 

Ole Henriksen blev valgt som næstformand. 

 

3. Gennemgang af post ved ny formand Søren Larsen 

Nordhavnen har bekræftet tilskud til Havnen på 54.000 kr. Beløbet overføres per 1. august. 

Tryghedsgruppen har tilbagebetalt 916 kr i bonus på Havnens forsikring. 

Modtaget ansøgning om optagelse på venteliste fra Thorsten Tommerup. 

Kommunen oplyser at nye skraldestativer opsættes på stranden i næste uge. 

Havnens mailadresse, info@espergaerdehavn.dk, omadresseres fremover til Søren der videresender 

til Henrik (kasserer). 

 

4.  Økonomi ved afgående kasserer Kaj Steffensen  

Havnen følger budgettet, og sommerlejen er indbetalt fra alle (efter rykning af 2 bådejere). 

Mht gæstehavneleje aftaltes det at havnefoged (Søren) oprettet mobile pay app (evt også swipp) 

således at betaling lettes. 

 

5. Plads- og rokeringsudvalg v/ Benny 

Jesper Thomsen blev tilknyttet som support til udvalget. Det aftaltes at nye kontrakter, beslutninger 

mv udsættes til Plads og Rokeringsudvalget har haft lejlighed til mødes og danne sig et overblik over 

situationen. 

 

6. Eventuelt  

mailto:info@espergaerdehavn.dk


Kaj foreslog ny kasserer, at man med fordel kunne tilknytte faktureringssystem. Det aftaltes at 

Havnen vil afholde omkostning hertil. 

 

Mht ’Havnens dag’ foreslog formanden at fokus skulle være på maling, renovering af bænke og skur 

på søndre mole samt opfriskning af toilethus. Kaj opsætter skilte mht Havnens dag. Formand 

koordinerer frokost i fbm dagen, herunder kontakt til fiskehus. 

Det aftaltes at undersøge hvad det vil koste at udskifte flydebroen med ny flydebro/betonbro. 

Denne kunne evt blive smallere og dermed gøre bådadgangen lettere. 

Formand og kasserer undersøger mål for evt udnyttelse af areal syd for søndre mole til rekreativt 

areal og bådopmagasinering om vinteren. 

 

Det vurderes på næste bestyrelsesmøde om post og regnskab samt generalforsamlingsindkaldelser 

fremover skal ske elektronisk. De få der så ikke har mail vil stadig kunne modtage tingene fysisk. 

 

Næste bestyrelsesmøde aftaltes til 22. juni kl 19 i Fiskelaugets lokale. 

 
 
Referent  
Etienne Adriansen 


